
 

 

 

 

 

Do roku 2007 jsme vykročili jako obvykle. Kromě zimní přípravy 

fotbalových mužstev na jarní část soutěže jsme museli v tomto období 

stihnout uspořádání plesu a na svolané Valné hromadě, která proběhla 

10. února, provést bilanci své činnosti za předchozí rok. Valnou hromadu  

řídil člen VV SK Luděk Pěnkava, po jeho pravici je předseda SK, Stanislav Hackl, nalevo od 

něj člen VV, Pavel Glás 

Mezi pozvanými hosty byl i předseda OFS 

Chomutov, pan Vladimír Petřík, který na 

závěr shrnul průběh Valné hromady, 

nastínil možnosti CHSU, týkající se 

dotačních programů a popřál nám do dalších 

let hodně úspěchů.  

 

 

 



Valná hromada schválila plán činnosti SK Strupčice na rok 2007 

 

1. Uspořádat sportovní ples (17. 2.) 

2. Uspořádat 58. ročník turnaje „Memoriálu hrdinů“ (23. 6.)  

3. Pokračovat v práci s mládeží: 

• Udržet v soutěžním ročníku 2006/2007 dvě mládežnická 

družstva 

• Organizačně a personálně zajistit letní soustředění mládeže 

• Uspořádat turnaj mládežnických družstev (16. 6.) 

4. Pečovat o vysazené stromky a pokračovat v jejich výsadbě  

5. Udržovat hřiště na kopanou a jeho okolí s důrazem na nátěry 

veškerých konstrukcí 

6. Dále zlepšovat podmínky pro funkci oddílu tenisu a provoz 

tenisových kurtů 

7. Uspořádat turnaj v tenisu pro členy SK (čtyřhry, smíšené čtyřhry, 

jednotlivci) 

8. Uskutečnit silvestrovský turnaj v sálové kopané o Silvestrovskou 

kuličku 

9. Uspořádat turnaj v nohejbale pro veřejnost 

 

Jak jsme se s uloženými úkoly v tomto roce vyrovnali? O tom budou 

další stránky kroniky. 

 



 

 

 

Ples se uskutečnil 17. února 2007, týden po Valné hromadě a určitě se 
povedl. Účast byla velice dobrá. Kladem je, že členové a fanoušci 
přistupují ke sportovnímu plesu dobře a ochotně věnují ceny do tomboly. 
I v tomto roce dosáhl počet cen téměř stovky. Doufejme společně, že i 
ples letošní, pořádaný za týden, se vydaří podobným způsobem. Ani 
z tohoto plesu nemáme žádné fotky, což je určitě škoda. 
 

Fotbal v zimě 
Zimní příprava byla tentokrát důkladná. Věděli jsme, že pokud budeme 
chtít udržet kontakt s čelem tabulky (hlavně u mužů), tak to jinak 
nepůjde. Muži hráli soušský APOLO-cup, dorost pak turnaj v Lounech. 
Starší žáci hráli zimní ligu sálové kopané, organizovanou OFS 
Chomutov. Kromě toho všechny týmy pravidelně trénovali v tělocvičně 
základní školy a když počasí dovolilo, tak i venku.  
 

Mistrovské soutěže – jarní část 
Muži nezačali jaro dobře. V prvních 5 jarních kolech získalo pouze 

jeden bod a vidina boje o postup se vzdalovala. Po porážce doma, od 
Droužkovic ve dvacátém kole, rezignoval na funkci trenéra Áčka 
Jaroslav Vostrý. Po podzimních událostech, týkajících se vedení 
mužstva, nebyla atmosféra v týmu dobrá. Část kolektivu nepřijala 
změny ve vedení mužstva kladně a na hře to bylo vidět. Chyběla pohoda 
a motivace. Jeho rozhodnutí bylo správné, protože od dalšího kola, pod 
vedením Jaroslava Vaňouse st. a Jirky Šťastného, až do konce soutěže 
neokusil tým hořkost porážky a ze druhého místa, spolu s Černovicemi, 
slavil po dlouhých 18-ti letech návrat do krajských soutěží, konkrétně do 
I. B třídy.  
 
 
Takže konečně  



Starší dorost obsadil v I. A třídě krajské soutěže 6. místo. Do posledních 
kol se přetahoval se Žatcem o páté místo v tabulce, ale nakonec tahal za 
kratší konec (viz konečná tabulka).  

Rk Tým Záp + 0 - Skóre Body Prav   

 1. T.Kadaň                   26 19 3 4 103 :  35 60 ( 21) POSTUP  

 2. Ervěnice                  26 17 6 3  79 :  24 57 ( 18)   

 3. L.Chomutov                26 17 2 7  80 :  35 53 ( 14)   

 4. Údlice                    26 14 7 5  55 :  36 49 ( 10)   

 5. Žatec                     26 13 5 8  67 :  48 44 (  5)   

 6. Strupčice                 26 13 4 9  68 :  61 43 (  4)   

 7. Postoloprty               26 13 2 11  68 :  57 41 (  2)   

 8. Košťany                   26 10 3 13  49 :  60 33 ( -6)   

 9. Souš B                    26 10 3 13  50 :  47 33 ( -6)   

10. Klášterec                 26 8 9 9  58 :  60 33 ( -6)   

11. Sn Jirkov                 26 9 5 12  67 :  55 32 ( -7)   

12. SK Kopisty                26 7 3 16  42 :  80 24 (-15)  SESTUP 

13. Černčice                  26 3 0 23  36 : 129 9 (-30)  SESTUP 

14. Podbořany                 26 2 2 22  28 : 123 8 (-31)  SESTUP 

 
Mužstvo dorostu před utkáním v Klášterci n/O. -14. dubna 

Stojící zleva: Petr Račkovič, Jan Purš, Martin Jaroš, Milan Bašek, Tomáš Kučera, Lukáš Vrba, Jan 
Rasocha, Boris Lebart, Jan Vrba 

V podřepu: David Glás, Miroslav Kolčava, Tomáš Pinkas, Ondra Binder (ležící), Pavel Glás 

 

Starší žáci skončili v okresním přeboru na 6. místě 

 



 
 

 

 

 

Zdá se to až neuvěřitelné, ale je to tak. Dne 10. června oslavil bývalý 
fotbalista SK Strupčice, pan Alois Římal významné životní jubileum,  

60 let 
Od žákovských let až do konce své aktivní kariéry, kterou si prodloužil 
jako člen staré gardy Strupčice, nastupoval za svůj mateřský oddíl. O 
místo v mužstvu dospělých si svými výkony „řekl“ ještě jako dorostenec, 
již v roce 1964. Začínal v obraně, později se zabydlel na záloze, kde mohl 
lépe uplatnit svůj vynikající přehled a cit pro přesnou přihrávku. Ze 
svého postu dokázal i dávat góly. Patřil mezi fotbalisty, kteří koncem 
šedesátých let vybojovali pro Strupčice I.A třídu a zapsali se tak zatím 
nejvýznamněji do poválečné historie klubu. Vždy byl výraznou 
osobností, a to nejen na hřišti. Po skončení s výkonnostním fotbalem 
pomáhal jako trenér dospělých. Ve své fotbalové kariéře odehrál 627 
mistrovských utkání a vstřelil 100 branek. Pozoruhodná je také 
statistika jeho startů za mužstvo staré gardy, kde odehrál zhruba 500 
utkání a docílil přes 130 branek. A jak jinak by mohl fotbalista, který 
věnoval tomuto sportu značnou část svého života, oslavit své významné 
výročí, než na hřišti a fotbalem. Vzdát hold oslavenci přišli téměř všichni 
jeho bývalí spoluhráči a také hráči soupeře z mužstva staré gardy VČSA 
Ervěnice, se kterými se v době své aktivní kariéry potkával na hřišti.                                                                                                                          

 

 

 



 
 

 
 
Za kolektiv staré gardy předal 
pamětní pohár a dárkový koš 
její dlouholetý vedoucí, bývalý 
spoluhráč a funkcionář SK 
Strupčice, pan Hugo Štěpánek, 
spolu s Mirkem Ostapčukem, 
také bývalým spoluhráčem a 
funkcionářem SK Strupčice.  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Gratulace, předávání dárků 
a upomínkových předmětů 
pokračovaly po fotbalovém 
utkání na tanečním sálu ve 
Strupčicích, na večírku, 
uspořádaném na počest 
oslavence. 
 
 
 



A bylo při tom i dost legrace 

 
 

Gratulantů byl plný sál. Mezi nimi i jeho spoluhráči, Vladimír Tomáš a 
Zdeněk Vostrý 



 
 
 
 

 

Již tradičně, po skončení jarní části mistrovských soutěží, pořádal 
Sportovní klub Strupčice v sobotu, 23. června, fotbalový turnaj, kterým 
uctívá památku svých bývalých členů, umučených v koncentračních 
táborech za II. světové války.  
Byli to, Pavel Schúck, dlouholetý předseda a pokladník, Alfred Schúck, 
člen, František Trnka, revizor, Josef Šnajberk, člen, Petr Schúck, člen 
žákovského mužstva a František Svoboda, člen.  
Pozvání přijala mužstva SK Větrník Černovice – vítěz okresního 
přeboru a postupující do I. B třídy krajské soutěže, AFK LoKo 
Chomutov B, účastník I. A třídy krajské soutěže, starší dorost FC 
Chomutov, účastník divizní soutěže dorostu a mužstvo pořadatele, SK 
Strupčice, které skončilo v okresním přeboru na 2. místě, o jediný bod za 
mužstvem Černovic. Vzhledem k tomu, že se den před turnajem omluvilo 
mužstvo dorostu FC Chomutov, bylo nutné operativně změnit hrací 
systém tak, že se v turnaji navzájem utkala všechna mužstva. 
 
Rozlosování, výsledky, střelci: 
 
1. utkání:  Strupčice  –  Černovice   2 : 3 
Střelci  2 Vrba Jan  2 Jindrák, 1 Khun 
Ve vyrovnaném zápase vrátilo mužstvo Černovic soupeři porážku v jarní 
části mistrovských soutěží. 
 
2. utkání: Černovice - AFK LoKo Chomutov 0 : 7 
Střelci:     3 Kubánek, 2 Váňa, 1 Sojčík, 1 Šebek 
Tým účastníka vyšší soutěže, doplněný o několik hráčů z mužstva 
krajského přeboru deklasoval unavenější mužstvo Černovic. 
 
3. utkání AFK LoKo CV - Strupčice   2 : 3 
střelci 1 Cejthamr   2 Vrba Jan 
  1 Gedeon   1 Hudák Tomáš 
 



Mužstvu AFK LoKo, ukolébaným snadným vítězstvím nad 
Černovicemi, se nevyplatil vlažnější vstup do utkání, kterého Strupčice 
dokázali využít ve dvoubrankové vedení. Vystupňovaným tlakem 
dokázali sice vyrovnat, ale Strupčice dokázali strhnout vítězství na svou 
stranu, když po rychlé akci Bindera z levé strany zakončoval Jan Vrba. 
 
Konečné pořadí: 
Poř. Mužstvo            branky body 
1. AFK LoKo Chomutov 9 : 3  3 
2. SK Strupčice   5 . 5  3 
3. SK Větrník Černovice  3 : 9  3 
 
Cenu nejlepšího střelce turnaje za 4 vstřelené branky získal hráč 
pořadatelského týmu, Jan Vrba. 

 
 
 

Cenu pro domácí za umístění v turnaji 
od Luboše Kučery přebíral kapitán SK 
Strupčice, Tomáš Hudák 

 

 

 

 

Luboš Kučera předává Honzovi 
Vrbovi cenu pro nejlepšího střelce 
turnaje. 

 

 

 



Mužstvo SK Strupčice se získanými trofejemi 

Zleva stojící: Karel Bauhoff, Otto Kovanda, Vítězslav Luft, Josef Hromas, Ondřej Binder, Vladimír 
Hoffman, Lukáš Vrba, Lukáš Kurkin 
V podřepu: Jaroslav Vaňous, Jan Vrba, Tomáš Kučera, Tomáš Pinkas,  
Vpředu leží Tomáš Hudák a Jan Jirásek 
 

 

Momentka z utkání AFK LoKo Chomutov s SK Strupčice. Útočnou akci AFK 
likvidují Víťa Luft a brankář Honza Jirásek 

 



 

 

 

 

 
V rámci dotačního titulu „Zelený trávník“ vyhlášeného ČSTV se 
nám podařila akce, která se vepíše zajisté do dějin strupčického 
fotbalu zlatým písmem. Jak už jistě tušíte, jednalo se o instalaci 
automatického zavlažování na hřiště SK Strupčice. Dovolte mi 
krátce shrnout důležité milníky: 
 
Listopad 2006 
Na zasedání VV OFS Chomutov informuje předseda o možnosti požádat 
o dotaci v rámci akce „Zelený trávník“ pro rok 2007. Jedná se o dotační 
titul na obnovu, regeneraci, rekonstrukci travnaté plochy nebo zařízení, 
které slouží k jejímu udržování. Potřebnou agendu, nutnou k podání 
žádosti je třeba zpracovat do konce listopadu. Vzhledem k nedostatku 
času nabízí možnost požádat o dotaci členům VV OFS – o podklady se 
přihlásil Jaroslav Vostrý, který byl členem VV OFS. 
Během listopadu zpracoval potřebné podklady pro podání (zdůvodnění 
potřeby, rozpočet na závlahu a regeneraci, majetkové poměry – katastr, 
vyjádření obce o finanční spoluúčasti atd…) a žádost o dotaci ve výši 
470.000 Kč (doporučená OFS Chomutov) jde do projednání VV ÚKFS. 
 
Prosinec 2006 
První pátek v prosinci VV ÚKFS žádost schvaluje (i když poníženou o 
cca 120 tisíc Kč) a posílá ji na ČMFS do Prahy. VV ČMFS žádost 
schvaluje a předává na ČMFS.  
 
Leden až květen 2007 
Jednání s potencionálním dodavatelem, firmou EUROGREEN ohledně 
provedení prací. Stále nebyla známa výše dotace ani termín čerpání. 
Proběhlo jednání s příslušným odborem ČMFS (komise pro výstavbu 
stadionů) stran záruky o včasném poskytnutí finančních prostředků.  
Koncem května přišel konečně dopis z ČSTV – informace o konečné výši 
dotace (288.000,-Kč) a způsobu jejího vyúčtování. 
 
 
 
 



Červen 2007 
Byla oslovena předem připravená firma EUROGREEN, proběhlo 
jednání ohledně Smlouvy o díle. Do 20. června ji bylo nutné odeslat 
k odsouhlasení na ČSTV. 
 
Dále proběhla příprava na provádění prací a vlastní provedení (červenec 
a srpen, kdy část byla provedena svépomocí), a to ve 3 etapách:  
 

1. zemní práce – odvoz výkopku, zasyp položených rozvodů pískem, 
zpětné navezení výkopku, jeho zhutnění a dosev trávy. 

2. položení a zapojení silového kabelu z kabin do nové čerpací stanice 
3. výměna čerpací stanice 

 
Usazení postřikovačů, položení rozvodů a jejich zapojení, zprovoznění 
čerpací stanice provedla zmíněná firma EUROGREEN. 
 
 
Lidé, kteří se na celé akci významně podíleli: 
Jaroslav Vostrý, který se nejen staral o veškerou administrativu, pan 
Josef Pěnkava, jenž se postaral o koordinaci prací na hřišti a zprovoznění 
čerpací stanice, nemalý dík patří také panu Alexandru Vaňousovi, 
fanouškovi s největším počtem brigádnických hodin, dále hráčům a 
vedení mužstev dospělých a dorostu. Velmi důležitou roli sehrál i obecní 
úřad v čele se starostou Luďkem Pěnkavou, který pomohl materiálně, 
technicky i personálně tak významnou akci dovést do zdárného konce.  
 
Celkově vyšla celá instalace závlahového systému na 379 000 Kč, z čehož 
se dotace ČSTV podílela částkou 288 000, obec přispěla bezmála 56 000 
Kč a pouhý zbytek 35 000 Kč šel z rozpočtu SK. 
 

A teď v obrazech, jak to vypadalo doposud a co se na hřišti v rámci 
realizace výše zmíněného projektu odehrávalo od začátku až do 
dokončení akce a odzkoušení funkce závlahy. 

 



 

 

 

Takto vpadal původní 
systém zavlažování. 
Čerpadlo přivádělo vodu 
hlavním přívodním potrubím 
z retenční nádrže u čističky 
odpadních vod až na hranici 
hřiště. 
 

 

 

 
 

 
 
Z hlavního přívodu byla voda pomocí trojcestného požárního ventilu 
rozváděna pomocí požárních hadic do rozstřikovačů (takzvaných kačen), 
které trávník zalévaly. Zalévání bylo třeba hlídat a rozstřikovače podle 
potřeby přesouvat na jiná, dosud nezalitá místa.   

Fotka je ilustrační. Je z doby, kdy už byly rozvody nové závlahy pod zemí 



 
 
 
V červenci byly zahájeny 
výkopové práce pro uložení 
rozvodů vody a elektrických 
rozvodů (východní strana 
hřiště). 
 
 
 
  

 
 
 
 
U Šrumy, za dolní 
brankou  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Výkopy na hrací 
ploše pro středové 
rozstřikovače. Na 
práce techniky 
dohlíží Alexander 
Vaňous 
 
 
 
 
 



 
 
Tam, kam se nedostala 
technika, musela nastoupit 
klasika, tj. krumpáč a lopata. 
Svou zručnost v ovládání 
této „klasiky“ prokazuje Otto 
Kovanda 
 
 
 

 
 
Stejnou klasikou bylo 
nutné provést výkop 
napříč tenisovými kurty 
pro uložení hlavního 
přívodu vody. Svůj 
fortel předvádí Tomáš 
Lomoz a Lukáš Vrba 
 
 
 
Po dokončení výkopových prací bylo potřeba položit rozvody potrubí 
k budoucím rozstřikovačům pro zavlažování hrací plochy 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Po uložení rozvodů 
vody 
 
 
 

 
 
 
 
 
a osazení rozstřikovačů 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bylo potřeba výkopy opět zaházet 
 
 
 
 



 
 
 
 
Vykopanou zeminu navážel 
zpět a zakládal také Alois 
Římal ml. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Hlínu na konečné 
povrchové úpravy 
rozhazuje správce 
hřiště, Jarda Binder 
 
 

 
 
 
 
Trávní semeno zasévá na 
upravenou plochu paní 
Eva Binderová 
 
 
 



 
 
 
 
Finální úpravu před 
setím trávníku měl na 
starosti Josef Pěnkava 
 
 
 
 

 
 
Bylo třeba provést 
údržbu i na 
původním trávníku. 
Toho se ujal Luděk 
Pěnkava s Pavlem 
Skalickým 
 

 
Pro budoucí automatické ovládání 
zavlažovacího systému bylo 
potřeba také přivést elektriku do 
kabin. K tomu bylo potřeba 
vysekat rýhu v betonovém 
chodníku. 

 
 
 
 
Betonářské práce po uložení 
přívodního kabelu elektrického 
vedení 
 
 
 



 
 
 
Na připravené panely byla 
umístěna nová rozvodna,  
 
 

 
 
 
 
 
včetně automatiky zavlažování. 
 
 

 
Netrpělivě očekávaný 
moment. 29. srpna došlo 
k předání automatického 
zavlažovacího systému 

 
Postupně byly 

vyzkoušeny všechny 
rozstřikovače a 

automatické režimy. 
Zařízení fungovalo 

skvěle. 
 
 
 



 
Během měsíců července a srpna se nám povedlo dotáhnout ke zdárnému 
konci to, co se administrativně připravovalo více jak půl roku. Při této 
akci jsme měli pocit, že se vrátily staré, troufám si říci dobré časy, kdy 
většina hráčů, a i členů Sportovního klubu pomáhala při všech pracích, 
souvisejících s budováním nového, automatického způsobu závlahy. 
V minulosti to byla samozřejmost, v současnosti mimořádná událost. 
Pokud se budeme snažit hledat důvody, tak významnou roli určitě 
sehrála okolnost, že se klubu daří herně. A když jsou úspěchy na hřišti, 
tak jde lépe i to ostatní. Těm hlavním aktérům, kteří stáli u zrodu této 
akce, a také se podíleli na její realizaci již bylo poděkováno. Je však třeba 
také poděkovat i ostatním. Manželům Binderovým, hráčům A týmu a 
staré gardy HFK TRIO i ostatním strupčickým fandům, kteří přiložili 
ruku k dílu. Asi si to dnes ještě pořádně neuvědomujeme, ale to, co se nám 
povedlo doceníme až časem. Vždyť už jen skutečnost, že tento způsob 
zavlažování máme v rámci okresu mezi prvními, o něčem vypovídá.  
 
Péči o zavlažovací systém si vzal dobrovolně na starost Josef Pěnkava. 
Stará se o kropení, kontroluje funkci automatiky, před příchodem zimy 
zajistí vyfoukání vody z potrubí, aby při větších mrazech nedošlo k jeho 
poškození. 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
Další novinkou na hřišti byla instalace světelného ukazatele času a 
skóre. Světelný panel sestrojil pan Jiří Malant se svým kolegou a před 
začátkem podzimních soutěží ho zabudoval na pokladnu u vstupu na 
hřiště.  
 

Je to velice praktické zařízení, které se začalo 
v posledních letech objevovat i na hřištích mužstev, 
hrající nižší soutěže. Dobrá pomůcka pro orientaci 
diváků a také praktická pro rozhodčí z pohledu 
kontroly svých hodinek, klíčových pro zahájení a 
ukončení utkání.  

Anebo je to obráceně??? 
 



 
 
 
 
 
Před zahájením podzimních soutěží bylo nutné rozšířit stávající 
střídačky o jednu třetinu původní velikosti, a to na základě požadavku 
STK ÚKFS, podle které by se na původní střídačku nevešli náhradníci a 
další osoby uvedené v zápisu o utkání (trenéři, asistenti, vedoucí 
mužstva, zdravotník, masér, atd…). 

 
Zvětšení je provedené, ještě je třeba dokončit nátěry a doplnění sedaček. 
Věříme, že do začátku soutěží bude všechno v pořádku.  
 
 
A to by, pro letošní rok. bylo ke změnám na hřišti vše. Bylo toho proti 
jiným rokům požehnaně. Tak ještě aby nám tak, jako práce, šel i fotbal 
v krajské I. B třídě.  
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Záznam v pamětní knize obce Strupčice 

 
Dne 1.10. 2007 se Hugo Štěpánek dožil 

80 let 
Hugo Štěpánek je určitě nejvýznamnější postavou poválečné historie 
strupčického fotbalu. Fotbal byl jeho láskou na plný úvazek. Ve 40-ti 
letech se dočkal postupu Áčka do krajské I. A třídy, kterou ještě 2 roky, 
až do svých 42 let hrál. Kromě toho, že hrál, také funkcionařil. Dlouhá 
léta zastával funkci jednatele ve vedení klubu. Po ukončení své aktivní 
činnosti ve vedení SK pokračoval jako vedoucí staré gardy Strupčice, a 
to až do roku 2004, ve kterém stará garda svou činnost oficiálně 
ukončila. Na fotbale ho ale jako diváka vidíme stále, vynechá málokterý 
zápas, protože on fotbal potřebuje k životu jako ryba vodu. Oslava 
jubilea začala kde jinde, než na hřišti, pokračovalo se v hospodě TRIO. 



Na jeho oslavy se dostavilo hodně gratulantů. Řada bývalých spoluhráčů 
i přátel se sešla na hřišti, kde si část z nich zahrála chvilku fotbálek (ale 
vzhledem k malému počtu zdravých a schopných jen na půlku hřiště). 
Samozřejmě, že mezi nimi nechyběli jeho bývalí spoluhráči, a to Alois 
Římal st., Reinhlod Harant, Jaroslav Hess, Ondřej Klicpera, Jan Petro, 
Jiří Skalický, Ladislav Močko, Bohumil Šťastný, Heinz Müller, z těch 
mladších pak Jaroslav Vostrý st. 

 
Ze hřiště se šlo na sál již zmíněné hospody TRIO, kde oslavy vyvrcholily. Mezi 
gratulanty byli i zástupci nejmladší generace fotbalistů. Eda Pomahač a Dominik 
Novák, kteří oslavenci předali narozeninový dort. 



 
 
 
 
Při oslavách byla spousta 
legrace. Hugo dostal od 
klubu nový registrační 
průkaz 
 
 
 

 
Slavnostní řeč pronesl Ladislav 
Močko 
 

 
 
 
 
A k registračce 
i motorku, aby 
mohl jezdit na 
zápasy. 
Motorku bůhví 
odkud vyhrabal 
Pepík Pěnkava.  
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
K narozeninám mu 
přijel zahrát Standa 
Moutelík se svou 
kapelou 
 
 
 
 

 
 
 
 
Hostů se sešlo 
plný sál 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

A nemohlo chybět ani kolečko 
 

Hugovi přijeli pogratulovat také bývalí spoluhráči z Německa. Ale 
nechme „hovořit“ fotografie. 
 
 



 
 
 
 
 
 
Pamětní dres předává 
Hugovi předseda SK, 
Stanislav Hackl, společně 
se Zdeňkem Vostrým 
 
 
 
 
 

 
 
Gratulanti Zdeněk 
Vostrý, za ním 
schovaný Franta 
Juliš, Karel Bejvl, 
Reinhold Harant, 
Heinz Müller 
 

 
 
 
 
 
 
Eva Binderová, za ní 
Jaroslav Binder a za nimi 
manželé Čerbačovských 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Heinz Müller a Reinhold 
Harant přijeli 
pogratulovat z Německa 
 
V popředí Miroslav 
Ostapčuk 
 
 
 
 

 
 
 
 
Dora Müllerová (za 
svobodna Papežová) a 
Kristýna Harantová (za 
svobodna Müllerová) 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Spokojenost s průběhem oslav 
se zračí ve tvářích předsedy SK 
Stanislava Hackla a Zdeňka 
Vostrého 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
Turnaje v tenisu 
V roce 2007 byly uspořádány tři turnaje: Mezi muži zvítězil Tomáš 
Lomoz, mezi ženami Daniela Šimková a na turnaji ve smíšené čtyřhře 
obhájili své loňské vítězství Jitka Lenková a Luděk Pěnkava. 
 

 

Turnaj v nohejbale pro veřejnost 
Letos turnaj opět proběhl. Zúčastnilo se celkem 5 trojic. Vítězství si 
odnesla trojice TRIO Jiří Šťastný, Jaroslav Vostrý ml., Luděk Pěnkava 
 
 
Z uvedených akcí nemáme více informací. Turnaje v současnosti spíš než 
Sportovní klub organizuje nově vzniklý subjekt, Sport a kultura 
Strupčice, který kromě nově postaveného sportovně rekreačního areálu 
obhospodařuje také sportoviště, na kterých probíhá tenis a nohejbal. Tak 
to vnímáme spíš jako jejich akce.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nástupce staré gardy SK Strupčice. V loňském roce se z finančních 
důvodů nezúčastnili ligy neregistrovaných, odehráli celkem 10 
přátelských utkání se soupeři na podobné kvalitativní úrovni. V létě se 
také zapojili do prací spojených se závlahou hřiště. 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
Naše Áčko má za sebou první půlrok v I. B třídě mistrovské soutěže. A 

velice úspěšný. Po podzimu nám patří třetí příčka a nebýt úvodu soutěže, 
kdy jsme ztratili zbytečně body díky nováčkovskému respektu mohlo být 
ještě lépe. Ale nebuďme neskromní, před sezónou bychom takovéto 
umístění brali všemi deseti. Teď je ještě třeba vše na jaře potvrdit. Při 
závěrečném večírku byl nejlepším hráčem týmu vyhlášen Honza Vrba, 
který je se 16 brankami z 13 zápasů nejlepším střelcem I. B třídy. 

Kádr mužstva na podzim 

Zleva stojící: Jaroslav Vaňous st., Vítězslav Vaňous, Lukáš Kurkin, Jaroslav Juliš, Vítězslav Luft, Otto 
Kovanda, Tomáš Lomoz, Tomáš Hudák, Bronislav Kindl, Alois Římal ml., Jan Jirásek 
V podřepu: Lukáš Vrba, David Glás, Josef Hromas, Jan Vrba, Jan Veselý, Jaroslav Vaňous, Tomáš Kučera 
 
 

V podzimní části soutěže mužstvo naznačilo své možnosti a určitě 
neřeklo své poslední slovo. Jeho potenciál je obrovský a je jen na nich, jak 
s ním naloží. K odchodu se nechystá nikdo, takže pokud se povede zimní 
příprava, můžeme se na jaro jen těšit.  
 
 



Starší dorost nemohl spoléhat na některé hráče, se kterými se natrvalo 

začalo počítat do Áčka. Výkonnostně však pořád měli na střed tabulky. 
Složitější situace nás čeká za rok, protože budeme tým velmi obtížně 
doplňovat. Pozvolna začne docházet k situaci, která pro nás není 
žádným překvapením a opakuje se pravidelně. Jedná se o „generační 
díru“, chybí nám dostatek mladých, konkrétně ročníky 1993 až 1998. 

Mužstvo dorostu na podzim 

Stojící zleva: Michal Grunert, Michal Sechter, Josef Hromas, David Glás, Martin Jaroš, Miroslav Kolčava, 
Jakub Veselý, Pavel Glás, Jan Rasocha, Tomáš Kučera 
V podřepu: Dmytro Barna, Tomáš Dočekal, Milan Bašek, Tomáš Pinkas 
 
 

Povedlo se nám postavit mladší přípravku (6 až 8 let). Zatím to není 
na přihlášení do soutěže. V prosinci se zúčastnili svého prvního turnaje 
v málkovské hale. Sice prohráli třikrát, jen o jeden gól, ale všechny nás 
překvapil jejich herní projev. Rozdíl proti trénovaný vrstevníkům 
z jiných klubů nebyl tak markantní. Takže naděje do budoucna je a je jen 
na nás, jak s ní naložíme. 
 
Rok 2007 končí, před námi je další rok. Jaký bude? Měl by být, hlavně 
z pohledu úrovně strupčického fotbalu lepší. Věřme, že bude.  

 


